
Hjørring Vandråd. 
 
 
Referat fra Ordinært  medlemsmøde  d 5/12 2011. 
 
 
Mødet afholdt på Hjørring Kro. 
 
 
 
 
 
Pkt. 1 Referat fra d 10/10 2011 godkendt 
 
 
 
Pkt. 2 Jens Chr. Ravn Roesen fra Hjørring Kommune berettede omkring de nye regler for 

25m beskyttelseszone og status på indsatsplan og kortlægning. 
 Der berettes omkring mulig skiltning ved indvindngsområderne. 
 Det § 21 b i de nye regulativer fra ministeriet som de nye tiltag kan findes. 
                     Alle lodsejere bliver i den nærmeste fremtid kontaktet for at få klarlagt om gamle eller 

ubrugte boringer skal sløjfes. 
 
 
 
Pkt. 3 Termofotografering bliver aktuelt i løbet af 2012. 
                      Vandrådet vil gerne forsøge at få tilbud frem, så vandværkerne i fællesskab kan få en 

bedre pris, end hvis de henvender sig enkeltvis, hvordan er interessen? 
                      Der blev sendt et afkrydsningsskema rundt hvor der kundes svares om man var 

interesseret i termofotografering af el-tavler, hvis der er interesse vil vandrådet  søge 
tilbud frem til næste møde. De vandværker som har forsikret igennem FVD, skal 
inden udgangen af 2012 have deres el-tavler termofotograferet, for at være sikret hvis 
uheldet er ude, i værste fald koster det fem gange selvrisiko at få erstatning.  

 
 Svar:   6 nej. 15 ja. 5 ved ikke.    
 
 
 
Pkt. 4 Der blev diskuteret igen omkring luftgabventiler og anden tilbagestrømssikring, Det 

blev foreslået at det skal være mere håndhæve fremover. Hjørring Kommune (team 
vand og jord) undersøger om det kan indføres i tilladelser fremover i forbindelse med 
ansøgninger om miljøgodkendelser. 

 
 
Pkt. 5 Evt.   ingenting 
 
 
 


